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چمران سکاندار پارلمان شهری ماند
اعضای هیأت رئیسه شورای شهر تهران برای چهارمین سال بدون تغییر ابقا شدند

انتخاب اعضای هیأت رئیســه شورای شهر تهران 
 ششــم برای چهارمین ســال مهم ترین دستور

 دویست  و  پنجاه و سومین جلسه پارلمان شهری بود. 
در ابتدای این جلسه موضوع انتخاب رئیس شورا 
مطرح شد و ۲۱عضو به مهدی چمران رأی دادند و 
او با اکثریت آرا ابقا شد. سپس نوبت رأی گیری برای 
تعیین نایب رئیس شورا رسید که از سوی برخی از 
اعضا و رئیس شورا پرویز سروری معرفی شد و او با 

رأی ۱۵نماینده در این سمت باقی ماند. سوده نجفی 
 و جعفر شــربیانی هم پس از رأی گیری، به ترتیب، 
هر کدام با ۱۶ و ۱۵رأی به عنوان منشی های شورای 
شهر تهران انتخاب شدند. به  این  ترتیب، اعضای 
هیأت رئیسه شورای شهر تهران برای چهارمین سال 

بدون تغییر به فعالیتشان ادامه خواهند داد.

دوشنبه  دوشنبه  1515 مرداد  مرداد 14031403- شماره  - شماره  91719171
تعیین تکلیف ادارات ورزش مناطق

زهرا شمس احسان، رئیس کمیته ورزشی شورای شهر تهران: قرار بود شهرداری اقدام به تشکیل ادارات ورزش شهرداری 
مناطق 22گانه کند و گزارش آن را به شورا ارائه دهد. انتظار داریم شهرداری در اسرع وقت برای تحقق این موضوع اقدامات 

لازم را انجام دهد.

ضرورت نوسازی 2هزار پارسل فرسوده امامزاده یحیی
 ســیداحمد علوی، رئیس کمیته گردشــگری شــورای شــهر تهران: محله امامــزاده یحیی 2300پارســل)قطعه، پــاک( دارد

 و به  واسطه موانع و ضوابط میراثی، امکان بازسازی از این محله سلب شده اســت. تا کنون تنها 300پاک نوسازی شده و 
2هزار پاک فرسوده نیاز به نوسازی دارند. امیدواریم با همکاری شهرداری این موضوع محقق شود.

مهدی اسماعیل پور ؛ روزنامه نگارحمل و نقل

صفحه آرا: آرش شاه سمندی

زینب زینال زادهگزارش
روزنامه نگار

جلســه 253 
پارلمان شهری

تراموا در راه تهران
ال آرتی )حمل  ونقل سبک شهری( یکی از سبک های جدید 
و نوین حمل ونقل عمومی اســت که شهرداری تهران برای 
ورود آن به پایتخت  برنامه ریزی کرده و در نیمه دوم امسال 
شاهد ورود آزمایشی 2دستگاه تراموا )قطار برقی( به تهران 

خواهیم بود.
 در این زمینه محسن هرمزی، معاون حمل ونقل و ترافیک 
شهرداری تهران از حضور هیأت چینی در تهران برای بررسی 
واردات تراموا به پایتخت خبر داده و گفته هم اکنون هیأت 

چینی در پایتخت حضور دارد.

واردات اولیه ۲رام تراموای چرخ لاستیکی به کشور
  این رام ها به عنوان نمونه و برای تست وارد شده است.

  یک رام تا پایان شهریور می رسد.
  یک رام تا پایان مهرماه تحویل می شود.

 ترامواها رایگان برای تست اولیه وارد می شود.
 در سفر هیأت چینی درباره نوع و ویژگی های تراموا )تعداد، 

ظرفیت، طول و...( تصمیم گیری خواهد شد.
 درصورت موفقیت آمیز بودن تست ها، قرارداد خرید تراموا 

با طرف چینی به امضا می رسد.

تست ال آرتی:
  مدت زمان سیر آزمایشی:  2 ماه 

  مسیر تســت: میدان آزادی - میدان انقلاب - میدان 
امام حسین)ع (- ترمینال جدید شرق)در مسیر بی آرتی( 

  طول مسیر:18کیلومتر 
ظرفیت:

 150 تا 250نفر ظرفیت تراموا های چرخ لاستیکی

 دستور جلســه اول: بررســی طرح الزام 
شهرداری تهران به تشکیل شــورای راهبردی 

سلامت شهر تهران
 ارائه گزارش توسط سوده نجفی: پیشنهاد 
می شود که شهرداری تهران نسبت به راه اندازی 
شورای راهبردی سلامت شــهر تهران با کمک 
دســتگاه های دولتی و غیردولتی سازمان های 
مردم نهاد و شــرکت های دانش بنیان اقدام کند 
تا تعامل مثبــت با نخبگان در راســتای ارتقای 

سلامت و ارائه خدمات بهداشتی ایجاد شود.
 تصمیم شورا: اعضا آن را تصویب کردند.

  دستور جلسه دوم: بررسی طرح تکریم مقام زن
 ارائه گزارش توســط نرگــس معدنی پور: 
شــهرداری مجاز است به مناســبت ولادت حضرت 
فاطمه)س( و حضرت معصومه)س( در پردیس های 
سینمایی و مجتمع های فرهنگی، ورزشی و هنری به 
 مدت یک هفته خدمات رایگان ارائه دهد. همچنین 
در این مناســبت ها به  مدت یک روز خدمات رایگان 
در مترو و اتوبوسرانی ارائه شــود. برای آزادی زنان و 
مادران زندانی با جرائم غیرعمد و مالی هم ۷میلیارد 

تومان اعتبار پیش بینی شود.
  تصمیم شورا: با موافقت نمایندگان تصویب شد.

  دستور جلسه سوم: بررسی اساسنامه 
شرکت بهره برداری مترو

 ارائه گزارش توسط محمد آخوندی: 
بحث ما فقط شــرکت مترو نیست، بلکه 
می خواهیم بخش وظایف شــرکت ها را 
هم تصویب کنیم. اگر وزارت کشــور به 
این اساســنامه های تیپ ایراد بگیرد، ما 
اساسنامه های بعدی را براساس ایرادات 

وزارت کشور اصلاح می کنیم.
 تصمیم شــورا: با رأی مثبت اعضا به 

تصویب رسید.

۳دستور جلسه که بررسی و تعیین تکلیف شد

پس از اتمام انتخابات و ابقای دوباره اعضای هیأت رئیســه، 
برخی از نمایندگان نظراتی داشتند که بیان کردند.

ناصر امانی: تقاضای ما از رئیس و نایب رئیس شــورا این 
است که اگر مباحث تخصصی در شورا مطرح می شود، به 
آنها توجه کنند و امیدواریم در یک سال باقی مانده بتوانیم 

با همبستگی امور را پیش ببریم.

مهدی اقراریان: رأی 21نفره به رئیس شورا نشان داد که 
به پیگیری مطالبات توسط رئیس شورا خوش بین هستیم. 
البته ما با جدیت اصلاح امور را دنبال خواهیم کرد و در این 

مورد از شهروندان هم کمک می گیریم.
محمد آخوندی: رأی اعضای شورا به ابقای هیأت رئیسه نشان 

می دهد که عملکرد هیأت رئیسه در مجموع مورد تأیید است.

عملکرد 
مثبت 
هیأت رئیسه

نوع تراموا:چرخ 
لاستیکی

ویژگی:  بی نیاز از 
شبکه برق بالاسری

مهدی چمران، رئیس شورای شهر تهران 

واگن ها در حال آماده سازی هستند
همچون روال گذشته، مهدی چمران، رئیس شورای 

شهر تهران پیش از آغاز جلسه در جمع خبرنگاران 
حاضر شد و به پرسش های اصحاب رسانه پاسخ 
داد. آماده ســازی واگن های مترو برای تحویل 

مهم ترین خبری بود که رسانه ای شد.

   روند پیگیری توسعه حمل ونقل عمومی: 
هنوز اتفاق جدی ای رخ نداده و مسیر قبلی در حال 

پیگیری اســت. البته واگن های چینی در حال آماده سازی 
هستند تا بموقع تحویل داده شوند. امیدواریم پرداخت ها بموقع 
انجام شود تا در زمانبندی مشخص شــده واگن ها تحویل داده 
شوند، چراکه بی تردید اگر ســهم دولت پرداخت نشود، مشکل 

پیش می آید.
  نام گذاری خیابانی به  نام شهید هنیه: نام گذاری خیابانی 
به نام شهید اسماعیل هنیه در دســتور کار شورای شهر تهران 
قرار دارد و پس از بررســی در صحن شورا مطرح و تصمیم گیری 

خواهد شد.
  موضوع ۳ساله شدن شــورای هفتم: مجلس ابتدا باید 
تصویب و پس از آن شورای نگهبان باید تأییدش کند، در غیر این 
صورت مجمع تشخیص مصلحت نظام باید موضوع را بررسی کند.


